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Protokół 

z XXIV Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 20 grudnia 2013 r. 

Posiedzenie XXIV Sesji rozpoczął o godz.11
00

 Przewodniczący Rady Gminy Jan Piskor 

wypowiadając słowa :,,Otwieram XXIV Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący Rady przywitał zaproszonych gości, radnych gminy oraz sołtysów. Na 

posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 15 radnych   w związku z czym Przewodniczący 

Rady Jan Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu). 

Przewodniczący Rady zaproponował aby po punkcie 5 wprowadzić do porządku obrad 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Sadlinki nieruchomości 

zabudowanej położonej w miejscowości Sadlinki.  

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki Jan Piskor  złożył wszystkim obecnym życzenia          

z  okazji Świąt Bożego Narodzenia i  następnie odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wystąpienie Kierownika Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa w Kwidzynie. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Przedstawienie przez Wójta Gminy spraw realizowanych między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2013 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Sadlinki 

nieruchomości zabudowanej położonej w miejscowości Sadlinki. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej gminy 

Sadlinki. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sadlinki na 2014 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sadlinki w 2014 r. 

10. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały nr XXI/168/2013 Rady Gminy Sadlinki z dnia              

19 września 2013 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług                 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 

których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze 

kolejnych umów dzierżawy nieruchomości stanowiących mienie komunalne na okres 

3 lat. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Sadlinki na lata 2014 – 

2016. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Organizacyjnego, Programu 

działalności i Planu Pracy na 2014 r. Środowiskowego Domu Samopomocy   w 

Sadlinkach. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Naprawczego Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Sadlinkach. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Sadlinki na 

rok 2014.  

16. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 

Radni przyjęli porządek obrad jednogłośnie. 

 

Ad. 2.  

Przewodniczący Rady poprosił o wypowiedź Panią Danutę Kosewską – Kierownika Biura 

Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 

D. Kosewska – przekazała bieżące informacje. W 2013 r.  złożono 2033 wnioski, dla 750 

rolników poszły już przelewy, wydano 530 decyzji z ONW. Dodała również, że do chwili 

obecnej wszystko przebiega sprawnie i terminowo. Na 270 wniosków w kontynuacji i 

bieżących zrealizowano 75%. Wnioski o zalesieniowe – 4 – są realizowane w trakcie. Rok 

2014  - tzw. Kampania przejściowa czyli nowy budżet ale stare zasady. Pozostało mieć 

nadzieję, że pieniądze na wszystko będą (tytoń, strączkowe, motylkowe). Projekt o 

płatnościach krajowych dotyczy 3 płatności (tytoniu, skrobii, chmielu). Dopiero wiosną 

będzie więcej informacji. 

M. Tumiłowicz – radny - zadał pytanie – jak z płatnościami za buraki cukrowe? 

D. Kosewska -  płatność podstawowa za buraki cukrowe będzie przeliczana w Euro. 

M. Tadejewski – radny – czy w gestii agencji jest gospodarka dotycząca łąk? 

D. Kosewska -   odpowiedziała, że nie ale słyszała, że łąki nadwiślańskie będą 

sprzedawane. 

E. Gadacz –sołtys – czy to prawda, że w każdym gospodarstwie ma być kawałek 

ekologiczny? 

D. Kosewska -   to ma wejść od 2015 r. (30% ma być uzależnione od ekologii). W 

przyszłym roku natomiast przyjmowane będą stare zasady. 

J. Piskor – Przewodniczący – dodał, że jeśli chodzi o zazielenienie, to w Sadlinkach nie 

jest źle, nie ma problemu. Następnie podziękował P. Danucie Kosewskiej za 

wyczerpujące wypowiedzi i poprosił o wypowiedź Kierownika Posterunku w Sadlinkach 

Pana Raula Skałę. 

M. Zdankiewicz – radny -  zadał pytanie, czy znaleziono jakiś pomysł na problem z 

psami. 
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R. Skała -  odpowiedział, że zorientuje się jak to się przedstawia, dodał, że w mieście 

scedowano to na straż miejską. Wyjaśnił, kontynuując swoje wypowiedzi, że przepisy są 

płynne, cały czas się zmieniają. Jeśli chodzi o rowerzystów to do niedawna było 

przestępstwo, teraz to wykroczenie. 

E. Krajewska – Wójt - dodała, że my byśmy chcieli aby ukazać dla przykładu 2,4,5 

może reszta się przestraszy. Nie chodzi mi absolutnie o zabieranie psów. 

E. Gadacz – sołtys -  nie byłoby dobrze powołać instytucji hycla? 

S. Surma – radny – karać nie 50 zł ale co najmniej 200 zł. 

I. Szczotka – radna -  zbliżają się święta, ludzie dostaną psy w prezencie i będą wywozić 

na wieś. 

E. Krajewska – Wójt – powyższe  należy zgłaszać do pracownika Krzysztofa 

Krzemienia. 

M. Bułka – radny -  włamania jakieś są? 

R. Skała -  odpowiedział, że kilkadziesiąt postępowań było, było bardzo dużo kolizji w 

ostatnim czasie na terenie gminy Sadlinki. 

S. Surma – radny – zwrócił się z pytaniem, czy na terenie gminy Sadlinki ktoś hoduje 

np. marihuanę?  

R. Skała – większy problem mamy z dopalaczami. Mieliśmy taki przypadek, chłopak 

uciekł na dwa dni do lasu i nie wiedział, co się z nim dzieje. 

J. Piskor – Przewodniczący – podziękował za wyczerpujące wypowiedzi. 

 

Ad. 3.  

W. Wierciński – radny -  zadał pytanie dotyczące wywalonego drzewa przy drodze do 

Kwidzyna. Kto to posprzątał? 

J. Piskor – Przewodniczący – poinformował, że Pan Andrzej Rupieta – radny powiatu 

kwidzyńskiego przekazał odpowiedzi na interpelacje i poprosił o zapoznanie się. 

 

Ad. 4.  

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. 

 

Ad. 5.  

J. Piskor – Przewodniczący – odczytał uchwałę Nr XXIV/190/2013 w sprawie zmiany 

budżetu gminy Sadlinki na 2013 r. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku 

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6.  

E. Krajewska – Wójt – omówiła  uchwałę  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na 

rzecz Gminy Sadlinki nieruchomości zabudowanej położonej w miejscowości Sadlinki. 

J. Piskor – Przewodniczący – odczytał uchwałę Nr XXIV/191/2013 w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Sadlinki nieruchomości zabudowanej 

położonej w miejscowości Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku 

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7.  

G. Podgórska – Skarbnik – odczytała Uchwałę Nr 141/g264/F/IV/13 Skład 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 26 listopada 2013 r. 

dotycząca opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Sadlinki na lata: 2014 – 2019. 

J. Piskor – Przewodniczący – odczytał  uchwałę Nr XXIV/192/2013  w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych (nieobecny M. Zdankiewicz) 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym uchwał została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8.  

G. Podgórska – Skarbnik – odczytała Uchwałę Nr 140/g264/P/IV/13 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 26 listopada 2013 r. w 

sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Sadlinki na 2014 r. 

J. Piskor – Przewodniczący – odczytał uchwałę Nr XXIV/193/2013  w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Sadlinki na 2014 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku 

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 9.  

J. Piskor – Przewodniczący – odczytał uchwałę Nr XXIV/194/2013 w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Sadlinki w 2014 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych  (nieobecny radny M. Tadejewski) 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 10.  

J. Piskor – Przewodniczący – odczytał uchwałę Nr XXIV/195/2013 o zmianie  uchwały 

Nr XXI/168/2013 rady Gminy Sadlinki z dnia 19 września 2013 r. w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku 

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11.  

J. Piskor – Przewodniczący – odczytał uchwałę Nr XXIV/196/2013 w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości stanowiących mienie komunalne na okres 3 lat. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku 

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 Ad. 12.  

J. Piskor – Przewodniczący – odczytał uchwałę Nr XXIV/197/2013 w sprawie    

zatwierdzenia  Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie  w Gminie Sadlinki na lata 2014 – 2016. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku 

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 

 

Ad. 13.  
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J. Piskor – Przewodniczący – odczytał uchwałę Nr XXIV/198/2013  w sprawie 

zatwierdzenia Regulaminu Organizacyjnego, Programu działalności i Planu Pracy na 2014 

rok Środowiskowego Domu Samopomocy w Sadlinkach. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku 

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 14. 

A. Kulesz – Kierownik GOPS omówiła uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 

Naprawczego Środowiskowego Domu samopomocy w Sadlinkach. 

 J. Piskor – Przewodniczący – odczytał uchwałę Nr XXIV/199/2013  w sprawie przyjęcia 

Programu Naprawczego Środowiskowego Domu Samopomocy w Sadlinkach. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. Uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 15.  

J. Piskor – Przewodniczący – odczytał uchwałę Nr XXIV/200/2013  w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Sadlinki na rok 2014. 

 Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku 

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 16.  

Za przyjęciem protokołu  z obrad XXIII Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 15 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 17.  

E. Krajewska – Wójt – odpowiedziała Panu Wiercińskiemu – nie mamy planów z 

Zarządu Dróg Wojewódzkich, dlatego też nie mamy wiedzy w tym zakresie. Pracownicy 

UG Sadlinki dzwonili o zlikwidowanie złamanego drzewa. Natomiast jeśli chodzi o lustro 

dotyczące ul: Lipowej przy wyjeździe na ul: Kwidzyńską nie mamy jeszcze odpowiedzi. 

Wiata przy PKP ma być jeszcze w tym roku.  

P. Wójt poinformowała również o wydawanej żywności  przez GOPS. W 2013 r. 

otrzymano z Banku Żywności 25.847 ton artykułów spożywczych o łącznej wartości 

84.057, 53 zł. 
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B. Grzyb – sołtys -  zwrócił się do P. Wójt z prośbą aby księgowy podatkowy na przyszłą 

sesję przygotował wyliczenie dla każdej wsi ile zapłacili mieszkańcy podatku. 

E. Krajewska – Wójt – odpowiedziała, że zawsze taka informacja jest zawarta w 

sprawozdaniu Wójta przeważnie w miesiącu czerwcu za rok poprzedni. 

E. Gadacz – sołtys -  podziękował za przystanek w Kaniczkach, który został wykonany 

bardzo ładnie i dokładnie. Dodał, że pracownik UG Sadlinki Mieczysław Szczerba solidnie 

się do tego przyłożył i że zrobione jest to z sercem. Przekazał także, że ktoś nieopodal 

Pana Filara (sołtysa)wysypał śmieci, to jest barbarzyństwo. Trzeba skontrolować, kto nie 

płaci za śmieci. 

E. Krajewska – Wójt – odpowiedziała, że 3 osoby nie złożyły deklaracji (sprawy toczą 

się w kolegium odwoławczym). Raczej nie ma takiej możliwości aby dojść, kto te śmieci 

wysypał. Z drugiej niekoniecznie, ci którzy nie płacą wysypali te śmieci. 

 

Ad. 18. 

E. Pazdan – radna -  poinformowała, że po zmianach rozkładu pociągów jest bezpośredni 

pociąg do Gdyni. 

M. Bryl – sołtys – spytała, co z pojemnikami? 

E. Krajewska – Wójt – odpowiedziała, że nowe  pojemniki mają być w lipcu 2014 r.. 

Zwróciła się również z pytaniem do radnych, kogo zaprosić na następną sesję.  

Radni zaproponowali aby zaprosić Pana Pałkę i Pana Groszkowskiego. 

 

Ad. 19.  

Przewodniczący Rady zamknął o godz. 13
30 

obrady XXIV Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

 

    Protokółowała 

     Brygida Formela 

 

 

     

 

 


